
Maks Dolinar, predsednik občinskega ljudskega odbora
Jesenice:

Zagotoviti občini važnejše mesto
»Po odbitku zveznega dela jepubliki, tako da je občina do-

bila občina udeleiena pri do- bivala malo manj kakor 18
bičku podjetja s štirinajstimi milijonov dinarjev. Ta dobičefc
odstotki. Od tega deleia je od- je bil v glavnem ustvarjen v
ilo 70 odstotkov kot davek re- Zelezarni Jesenice, toda kljub

temu je udeležba občine v
splošni strukturi razdelitve do-
bička pri Zelezarni zelo nizko
odrejena.

Sredstva, ki so bila dobljena
12 dobička podjetij, so bila
uporabljena za kritje admini-
strativnega dela proračuna, fci
je bil minimalen in prilagojen
sredstvom. Za kakršne koli ko-
munalne, stanovanjske in pro-
svetne investicije ni bilo sred-
stev. Treba je poudaritt, do je
narodni dohodek, posebno v
Zelezarni, v stalnem porastu.
To povečanje bo vsekakor
vplivalo tudi no dohodke ob-
6ine in omogočilo razširitev
komunalnih investicij.

Menimo, da bi bilo v prihod-
nje potrebno zagotoviti občini
pomembnejše mesto pri razde-

Jesenice litvi dobička podjetja.


